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ACTA DE REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’AMPA 
 

Data:   Divendres, 16 de setembre de 2016  

Hora:   22:00 h.  

Lloc:   Sala de Professors CEIP Mediterrani  

Assistents: Anna Mar, Antonio Ureña, Antonio Palop, Isabel Laparra, Raquel Moreno, Maribel 

Pla (vocal), Marc Sanz, Vicky Peris (presidenta), Pilar Mollà (vocal), Cristina Serrano, Teresa 

Navarrete (vice-presidenta), Almudena Burgos (tresorera) i Albert Moncusí (Secretari)  

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la reunió anterior  
S’aprova l’acta de la reunió del 10 de juny de 2016.  

 

2. Balanç de venda de llibres 
Resta pendent per a la propera reunió, a falta de més informació. 

 

3. Xarxa llibres: incidències i reclamacions al centre, compliment per part de Conselleria i 

resposta a FAPA 

Es planteja que falta informació sobre els criteris aplicats en la baremació dels llibres. Caldria també 

que s’expliqués com s’ha fet el repartiment. Seria precís, també, que s’aclarís si hi ha garanties que 

no es demanarà un estat de llibres diferent a com s’han rebut. Per exemple, hi ha llibres amb gomet 

verd (avaluació positiva) completament subratllats. No se sap si això vol dir que es poden subratllar 

els llibres ni si, en cas contrari, es penalitzarà a qui ha rebut llibres subratllats com si fos responsable 

de fer-ho. Altre problema és de qui ha donat llibres amb gomet verd i els ha rebut amb gomet groc o 

fins i tot roig. En tots aquests casos, falten explicacions. Caldria que cada xiquet/a rebera la 

informació sobre els criteris i l’estat dels llibres quan se li donen. 

 

Per altra banda, faltaria saber també si el professorat emprarà mètodes que passen per no subratllar 

els llibres. 

 

Una altra qüestió és que es desconeixen els mecanismes de reclamació; caldria fer-los públics.  

 

Es desconeix també fins a quin punt l’estat dels llibres era adequat i si els fons de reposició arribava 

per cobrir les demandes. 

 

Finalment, hi ha mares i pares que pensen que Xarxa llibres és responsabilitat de l’AMPA. Caldria 

recordar la composició de la comissió i els criteris que s’han aplicat per a confegir-la. 

 

S’acorda demanar una reunió de la direcció amb les famílies en què s’aclareixi tot plegat i que quede 

clar que es convoca a petició de l’AMPA. També que estudie que es demane una partida extra per a 

restitució dels llibres en pitjor estat.  

 

Es remetrà a FAPA tota aquesta informació i gestions. 
 

4. Activitats extraescolars del present curs 

Pilar Mollà comenta que s’ha sol·licitat a Conselleria poder dur les activitats com fa dos anys, atès 

que en algun cas encareix les activitats. En el cas d’anglès, ha manifestat que podria funcionar com 
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el curs passat. No és el cas de patinatge. Si es fa per la vesprada, l’activitat seria més econòmica. 

Amb tot, caldria sol·licitar que l’ús de les instal·lacions fóra autoritzat per part de l’ajuntament. 

 

S’ha consultat a FAPA pel tema d’extraescolars. Han dit que costaria 220€ organitzar activitats per 

part seva. 

 

S’acorda mantenir les activitats de divendres de 15 a 16h i la d’anglès, amb IRCO, a migdia. 

Patinatge s’oferirà a partir de les 16:30. Se sol·licitarà ús d’espai a l’ajuntament. Ioga s’oferiria els 

divendres i s’incorporaria ball i autoconeixement i relaxació, de vesprada. 
 

 

5. Planificació activitats nou curs 

Cal remetre al centre una memòria de les activitats a fer aquest curs. Les activitats serien: 

 

- Activitat (taller o espectacle) per Nadal i arribada dels Reis d’Orient. Toni Montoliu i tabal i 

dolçaina. 

- Carnestoltes. 

- Activitat per falles. Per exemple, taller de fer ninots i cremà a les 16:30. 

- Setmana de solidaritat i interculturalitat. Xerrades i tallers (danses del món…). 

- Trobades d’escoles en valencià. 

- Festa de fi de curs. 
 

6. Oferta formativa FAPA 

Vista l’oferta de cursos de FAPA, per a famílies, sel’s proposaran els següents cursos: 

 

- Educació emocional 

- Pas de primària a secundària 

- Utilització de les noves tecnologies 

 

Es proposarà que siguen de dilluns a dijous a les 19h. 
 

7. Situació neteja pati Pius XII 

S’ha observat que el pati està considerablement brut sovint, al matí, inclosos excrements de gos. Es 

demanarà al Consell Escolar Municipal que hi faça alguna cosa. 

 

8. Petició aparcament de bicicletes 

Se sol·licitara que s’instal·le aparcament a Maria Manglano. 
 

9. Torn obert de paraules 

Es comenta que cal veure com fer la qüestió de declaració d’ingressos, sobretot pensant en la venda 

de llibres. Es buscarà algú que faça la gestió veient pressupost. 

 

Es parla sobre la necessitat d’un pas de vianants en la zona de Maria Manglano. Se sol·licitarà a 

Consell Escolar Municipal. 

 

I sense més assumptes tractats, es tanca la reunió a les 0:45h del dia 17 de setembre. 

 

 

    La Presidenta          El Secretari 

 

Signat: (en absència)      Signat: Albert Moncusí 


